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       Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

RS 21/18 Kopi: Avslag på søknad om 
prosjektskjønnsmidler - 19-18-0014 - Skype4B 
for kommunene - Tromsø kommune 

 2017/52 

RS 22/18 Tildeling av prosjektskjønnsmidler 19-18-0013 - 
Videreføring - Den digitale innbygger i Nord-
Troms 

 2017/52 

RS 23/18 Avslag på søknad om prosjektmidler - 19-18-
0020 - Totalforsvarsprogram Troms 

 2015/1420 

RS 24/18 Protokoll fra møte Nord-Troms Regionråd 7.-
8.5.18 

 2015/850 

RS 25/18 Særutskrift - Fossen barnehage – orientering om 
Fossen barnehage/Riebangardi og utvidelse 

 2018/118 

RS 26/18 Særutskrift - Tilleggssak: Manglende saker til 
behandling/saker som ikke blir behandlet i 
Kommunalt råd for funksjonshemmede 

 2015/1605 

RS 27/18 Tildeling av prosjektskjønnsmidler 19-18-0017 - 
Interkommunal akuttberedskap i barnevernet i 
Nord-Troms 

 2018/120 

RS 28/18 Tildeling av prosjektskjønnsmidler - 19-18-0016 - 
Helseteknologi i Nord-Troms - Opplæring-
visningsleilighet - Nordreisa kommune 

 2015/1467 

RS 29/18 Tilbakemelding - Budsjett 2018 og økonomiplan 
2018-2021 

 2017/576 

PS 26/18 Orienteringssak fra rådmannen   
PS 27/18 Vedr. Søknad om fritak fra alle politiske verv  2015/1471 
PS 28/18 Søknad om skjenkebevilling  2018/115 
PS 29/18 Fossen barnehage – orientering om Fossen 

barnehage/Riebangardi og utvidelse 
 2018/118 

PS 30/18 Utvidelse av brannsamarbeidet i Nord Troms - 
felles beredskapsleder 

 2015/1436 

PS 31/18 Gebyrsatser for helse- og omsorgstjenesten  2017/576 
PS 32/18 Forskrift om vann- og avløpsgebyrer for 

Gàivuona suohkan Kåfjord kommune Kaivuonon 
komuuni (K-sak 23/17) - korrigert 

 2015/1553 

PS 33/18 Høringssvar: Strategiplan for samisk kirkeliv 
2018-2029 

 2015/177 

PS 34/18 Egengodkjenning Risiko- og sårbarhetsanalyse 
Gámanjunni 3 

 2015/1420 



PS 35/18 Regionalt samarbeid i Nord-Troms Regionråd  2017/466 
PS 36/18 Årsmelding 2017  2018/138 
PS 37/18 Kåfjord kommunes årsregnskap 2017  2015/445 
PS 38/18 Gjennomgang av tjenester til personer med 

utviklingshemming - Kafjord kommune 
 2015/480 

PS 39/18 Økonomirapport pr. mai 2018.  2017/576 
 
Møtet startet kl.11.03. 
 
Saksliste og innkalling godkjent. 
Settevaraordfører: Forslag på Eva T. Skogstad – enstemmig valgt. 
Protokollunderskrivere: Forslag på Rita Solberg SP og Magne Monsen Krf – enstemmig valgt. 
Endring: Hanne Gundersen erstattet Rita Solberg. 
 
Oliver Løvli UR søkte permisjon fra kl.14.00. Enstemmig innvilget. 
Rita Solberg SP søkte om permisjon fra kl.15.48. Enstemmig innvilget. 
Hanne Gundersen SP søkte om permisjon fra kl.16.50. Enstemmig innvilget. 
Bernt E. I. Lyngstad AP søkte om permisjon fra kl.17.19. Enstemmig innvilget. 
 
Referatsaker:  
Magne Monsen Krf stilte spørsmål i forhold til referatsak 26/18, viktig at funksjonshemmede 
råd får alle relevante saker til behandling. 
Rådmann Einar Pedersen svarte at det skal gjøres. 
Referatsaker tatt til orientering. 
 
Møtet ble hevet kl.18.55. 



RS 21/18 Kopi: Avslag på søknad om prosjektskjønnsmidler - 19-18-0014 - 
Skype4B for kommunene - Tromsø kommune 

RS 22/18 Tildeling av prosjektskjønnsmidler 19-18-0013 - Videreføring - Den 
digitale innbygger i Nord-Troms 

RS 23/18 Avslag på søknad om prosjektmidler - 19-18-0020 - 
Totalforsvarsprogram Troms 

RS 24/18 Protokoll fra møte Nord-Troms Regionråd 7.-8.5.18 
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akuttberedskap i barnevernet i Nord-Troms 
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PS 26/18 Orienteringssak fra rådmannen 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Rådmann Einar Pedersen orienterte om følgende saker: 
Økonomi – utvikling til og med mai 2018 
Sykefravær 
Kåfjord kommune har fokus på nærværsarbeidet.  Vår egen målsetting for 2018 er at vi ikke skal 
ha høyere fraværsprosent enn 7,0 %.  Resultatet pr. 31. mai 2018 er på 8,95 %.   Sammenlignet 
med samme periode i fjor har vi hatt en økning i sykefraværet på 3,11%.  Det er særlig skole- og 
barnehagesektoren samt PU-tjenesten som har et bekymringsfullt høyt sykefravær. 
Renholdstjenesten har også et økende sykefravær. 
Det er satt fokus på fraværet i oppvekstsektoren og det settes i verk flere tiltak for å øke 
nærværet både i skole- og barnehagesektoren.  Når det gjelder PU-tjenesten så er det igangsatt 
en grundig gjennomgang av hele tjenesten.    
Det er positivt og gledelig at både sykehjemmet og hjemmebasert omsorg har hatt nedgang i 
sykefraværet, der hjemmesykepleien har stabilisert seg på et sykefravær på rundt 5%.   
Integrering / bosetting 
Arbeidet med en tiltaksplan for bosetting er under arbeid. Det var lagt opp til at planen skulle 
fremsendes kommunestyret til møtet i juni. Vi lyktes dessverre ikke å få denne ferdig i tide noe 
som gjør at planen først kan behandles i neste møte.  
Situasjonen på området pr i dag oppsummeres nedenfor:    
Antallet pr nå er 34 flyktninger; 26 deltakere på introduksjonsprogrammet, 1 alderspensjonist, 7 
barn.  
Kåfjord kommune har som nevnt ovenfor bosatt totalt 34 flyktninger. 26 av våre bosettere har et 
introduksjonsprogram. Alle har et individuelt tilpasset program som er helårlig og på fulltid. 
Våre bosettere har et introduksjonsprogram som er tilpasset den enkelte med både 
norskopplæring, språkpraksis, samt videregående skole.  Flyktningetjenesten i NAV har flere 
praksisavtaler. Flyktningetjenesten er med bistand av prosjektstillingen arbeidskoordinator i 
NAV, i jevnlig dialog med arbeidsgivere med mål å skaffe ordinært arbeid, samt finne 
praksisplasser. Erfaringene hittil med bakgrunn i dette er at flyktningetjenesten i NAV har fått 
positive relasjoner til mange arbeidsgivere, samt flest praksisplasser i det ordinære arbeidsliv. 
Noen våre bosettere har i tillegg til introduksjonsprogrammet selv tatt kontakt med 
arbeidsgivere i Kåfjord, og skaffet seg en liten deltidsstilling på ordinære tilsettingsvilkår. En av 
våre bosettere har skaffet seg en 100 % lønnet arbeid med oppfølging fra NAV Kåfjord. 
Enkelte av barna har spesielle behov. Disse er ivaretatt og det er søkt om ekstra finansiering av 
disse behovene fra IMDI. Dette er tilskudd som kommunen har krav på. 
Bygg forvaltning 
Kommunestyresal/kantina: bevilget midler inntil 500 000,-, planlagt oppstart etter ferien 
Manndalen skole: Musikkrom ferdigstilles til skolestart 
Vannet er omsider tint på Olderdalen skole og Riebangardi barnehage. 
Vann og avløp 
Sentrumsvegen, oppgraderingen forventes påbegynt i juli. Midlertidige omkoblinger er klargjort 
før fellesferien. 
Usikkerhet om traseen til eksisterende vannledning langs Sentrumsvegen kan medføre 
merkostnader, det er ikke klart hvor mye dette vil kunne utgjøre. Følges opp av 
administrasjonen. 
Vei/veilys 



Vedrørende veilys langs riksveger så har administrasjonen etterspurt dette mange ganger fra 
Statens vegvesen, sist 13.04.2018. Nordreisa kommune har i vedtak sagt at de ikke 
tenner veilysene langs fylkesveger og E6 fra høsten 2018 (PS 17/18 Veilys i Nordreisa - Målt 
forbruk, drift og vedlikehold) 
Vedlikeholdsavtale veilys inngås med JB Elektro før neste sesong, utkast er under utforming. 
Målte anlegg veilys: Prisforespørsel er sendt Ymber, tilbakemelding kommer i uke 26. Målere 
installeres og skiftes på strekninger der armaturene oppgraderes til LED. 
Kommunale veger. 
Veibefaring er gjennomført, anbudsrunde for grusing, grøfting og annet vedlikehold har frist 19. 
juni. 
Guolasvegen: 
Troms Kraft Produksjon har gitt klarsignal («garanti» for videre avtale) på at kommunen kan 
utlyse vedlikeholdskontrakt med entreprenør over flere år (med forbehold om at avtalen med 
TKP ikke sies opp). 
Befaring gjennomført 13.juni, rapport og konkurransegrunnlag under utarbeidelse. 
Isbryting. 
Evaluering av tjenesten er gjennomført mellom isbrytertjenesten og administrasjonen.  
Konklusjon: 
 Isbrytertjenesten og kommunen forholder seg til inngåtte kontrakt og instruks for kommende 

sesonger i gjenværende kontraktsperiode. Instruksen ble forøvrig vedtatt i 1993, og er den 
samme som forrige kontraktør fulgte. 

 Alle henvendelser vedrørende utførelsen av tjenesten henvises til kommunen. 
 Kommunen tar de endelige avgjørelser vedrørende uenighet om utførelse, i henhold til 

vedtatte instruks. 
 Isbrytertjenesten sender inn månedlige rapporter på utførelsen, i isbryterperioden (januar- 

april). Rapporten sendes inn sammen med fakturaen. 

Parkeringsproblemer kaia i Olderdalen: 
Det er satt i bestilling 2 nye skilt, som viser at plassen benyttes til nødlanding for helikopter og 
at overtredelse anmeldes. Bobiler henvises til etablerte campingplasser. Disse skiltene er det noe 
leveringstid på. Sperrebukker er også bestilt inn, og vil bli plassert så snart de ankommer. 
Lensmannen er gjort kjent med situasjonen og vil følge opp den ulovlige parkeringen i den grad 
de har ressurser. 
Øvrig: 
Grunnet langtidssykefravær blant driftsoperatørene er arealkartleggeren midlertidig omdisponert 
i fellesferien, og vikarierer som driftsoperatør. De ansatte jobber i team og på tvers av 
fagområdene, noe kommunen drar veksler på nå. Imidlertid er det ingen langsiktig løsning, da 
prosjekt- og vedlikeholdsoppgaver er satt «på vent» inntil videre. 
Mottaksstasjonene 
Torsdag i forrige uke var det årlige møte om mottaksstasjonene for fisk i Nord-Troms. Møtet er 
årlig og blir arrangert av Kåfjord kommune. Deltakere er kommunene og mottakene, råfisklaget, 
fylkeskommunens næringsavdeling og Karl Hansen. Her blir situasjonen for fiskemottakene og 
ordningen med føringstilskudd og leveranser til Karls fisk og skalldyr AS diskutert. På årets 
møte foreslo næringskonsulent Jens Kristian Nilsen i Kåfjord kommune at det ble startet et 
prosjekt for å rekruttere nye fiskere til yrket for å få en sterk og stabil næring. Det er flere 
kommuner som har utfordringer med det samme, og i Kvænangen er alderen på fiskerne nå så 
høy at det er grunn til bekymring. Fiskere i Kåfjord har jobbet godt med dette, og det er nå flere 
unge som har fått smaken på livet med fiske. Likevel kan mer gjøres. Vi vil nå initiere et 
prosjekt sammen med andre kommuner for å flere sjøbein å stå på. Håpet er vekst i næringa og 
flere arbeidsplasser i kommunen.  
Løkvoll 



Vegvesenet, Contexo og Kåfjord kommune har jevnlige møter om prosjektet på Løkvoll, 
Samuelsberg og Manndalsklubben, - normalt hver andre uke. Siste møte var 13.06.2018. 
Asfaltering av E6 starter etter plan mandag 18. juni og veien tas i bruk fra torsdag 28. juni. 
Contexo vil jobbe i ferien. Arbeidene i sentrum med VA, Sentrumsveien, Samuelsbergveien vil 
prioriteres når trafikken går på E6. Åpning av tunnelen er planlagt til oktober.  
Sprengningsarbeidene på klubben vil være ferdig i neste uke (25). Grøfterens, arbeid med 
rekkverk mv. vil fortsette utover sommeren 
Skredsikringsarbeider 
Arbeidet med de ulike skredsikringstiltakene pågår og er i rute. Det er berammet et møte 
mellom Kåfjord kommune og NVE hvor temaet er videre fremdrift, økonomiske forhold etc. 
Trollvik skole: 
Avklaringer/signaler ønskes fra kommunestyret til hva som videre skal skje med Trollvik skole. 
 
Spørsmål: 
Eva T. Skogstad SP: 
Yrkesgrupper, som mangler kvalifisert personell, bl.a. i barnehager og helsesøster, hva gjøres? 
Er det inngått intensjonsavtale om leie av gammelhotellet? 
Saker til kommunestyret, som blir sendt for sent? 
Plan for integrering? 
 
Bjørn I. Mo AP: 
Guolasveien og avtale om vedlikehold? 
Intensjonsavtaler og andre avtaler, ordfører som skal underskrive, må ha system på dette. 
 
Aud Marthinsen Frp: 
Bjørkholdt boligfelt, og betaling? 
Olderdalen skole og skolekjøkkenet, trenger oppussing. 
Trollvik skole, skal det selges? 
 
Even Steinlien MSNBL: 
Vannverket og papirer? 
Høvle veien Banol bru til setra? 
 
Tor Mikalsen MDG: 
Integrering og plan – tiltaksplan, viktig med brukermedvirkning. 
Folkemøte Lerøy Aurora – ble kunngjort på hjemmeside 6 timer før møtet, burde vært utsatt. 
Akva-Ren – bekymring for lukt ved utvidelse av produksjon? 
 
Asgeir F. Langberg H: 
Integrering/bosetningsplan, forventes at den er ferdig til neste kommunestyremøte. 
Kommunepsykolog, må åpne for nyutdannede? 
 
Einar Eriksen Krf: 
Trollvik skole, HMDU har bedt om avklaring muntlig. 
 
Ludvig Rognli MSNBL: 
Til Aud Marthinsen: Skolekjøkken må bli budsjettsak. 
 
Svar: 
Rådmann Einar Pedersen: 

 Det er satt en arbeidsgruppe som skal jobbe med å få rekruttert kvalifisert personell. 
Dette er diskutert innenfor rådmannsutvalget i tillegg. 



 Burde vært sendt ut beskjed om Plan for integrering, at denne ikke ble ferdig likevel. 
 Bjørkholdt – det arbeides med eierforholdene, det jobbes med saken. 
 Skolekjøkken i Olderdalen, budsjettsak. 
 Bibliotekflytting, skal behandles i formannskapet først. 
 Vannverk, jobbes med saken. 
 Kommunepsykolog, diskutert i Rådmannsutvalget, interkommunalt i forhold til 

stillinger. Alle sliter å få ansatt. 
 Trollvik skole: Kommunestyret skal ha sak på dette. 
 Bibliotek – leieavtale som må sies opp. 
 Ny hjemmeside blir lansert, ber om tilbakemelding på ny side. 

Etatsleder omsorg Trond Skotvold: 
 Det er ikke inngått intensjonsavtale om leie av leiligheter ved Gammelhotellet. 

Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 
 

PS 27/18 Vedr. Søknad om fritak fra alle politiske verv 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Eva Torill Skogstad SP kom med følgende forslag: 
Lena Gamvoll utgår som varamedlem i Kontrollutvalget. 
Inger Lilly Johansen foreslås som nytt varamedlem i Kontrollutvalget. 
 
Votering: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Lena Gamvoll utgår som varamedlem i Kontrollutvalget. 
Inger Lilly Johansen velges som nytt varamedlem i Kontrollutvalget. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 22.02.2018  

Behandling: 
Valgnemndas leder Eva Torill Skogstad kom med følgende forslag: 
Ann Evy Løkvoll innvilges fritak fra sine politiske verv fra dagens dato og ut resten av 
valgperioden, dette med begrunnelse i Kommuneloven § 15.2. 
Ved at Ann Evy Løkvoll innvilges fritak, så rykker alle varamedlemmer 1 plass opp på varalista 
til kommunestyret, og Halvard Oppervoll blir nytt varamedlem nr.5. 
Når det gjelder Hovedutvalg for miljø, drift og utvikling, så velges Lena Gamvoll som nytt fast 
medlem. Varamedlemmer blir stående slik som i dag. 
 



Valgnemndas forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Ann Evy Løkvoll innvilges fritak fra sine politiske verv fra dagens dato og ut resten av 
valgperioden, dette med begrunnelse i Kommuneloven § 15.2. 
Ved at Ann Evy Løkvoll innvilges fritak, så rykker alle varamedlemmer 1 plass opp på varalista 
til kommunestyret, og Halvard Oppervoll blir nytt varamedlem nr.5. 
Når det gjelder Hovedutvalg for miljø, drift og utvikling, så velges Lena Gamvoll som nytt fast 
medlem. Varamedlemmer blir stående slik som i dag. 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 
Legges fram uten innstilling. 
 
 

PS 28/18 Søknad om skjenkebevilling 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Einar Eriksen Krf stilte spørsmål, og spesielt om uteservering, er saken godt nok utredet. 
Aud Marthinsen Frp, sende saken til Hovedutvalg for oppvekst og omsorg. Eller sende 
behandling av uteservering til Hovedutvalget. 
Eva T. Skogstad stilte spørsmål om søknadsprosessen. 
Lisa K. Mo: Mulighet å gi skjenkebevilling for sommersesongen. 
Bernt E. I. Lyngstad: Mulighet å endre på tidspunktene for skjenkebevilling. 
Asgeir F. Langberg: Hva trengs enda i forhold til søknad. 
Oliver Løvli UR: De bør ikke få uteservering, det kan skremme bort unger i området. 
 
Saksbehandler Greta Larsen svarte på spørsmålene og redegjorde for saken. 
 
Einar Eriksen Krf kom med følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes og sendes til Hovedutvalg for oppvekst og omsorg. 
Kommunestyret presiserer at spesielt uteservering og inngang til pub utredes bedre.  
Kommunestyret ber om en mer utfyllende søknad og saksvurdering. 
 
Votering utsettelsesforslaget: 
Utsettelsesforslaget falt, 4 stemte for utsettelse, 13 stemte mot utsettelse. 
 
Lisa K. Mo kom med følgende endringsforslag for AP, MDG, Frp og Ungdomsrådets 
representant: 
Nytt pkt.2: Det gis ikke skjenkebevilling for tilstøtende veranda. 
Nytt pkt.3: Skjenketidene for øl og vin innvilges fra kl.15.00. til 23.30. mandager til søndager. 
Åpningstider for kafe fastsettes av eier.  
Nytt pkt.8: Bevillingen gis til saken er behandlet i Hovedutvalg for oppvekst og omsorg og 
kommunestyret. 
 
Votering: 



Pkt.1: Rådmannens innstilling vedtatt med 15 stemmer, 2 stemte mot. 
Pkt.2: Rådmannens innstilling falt, enstemmig vedtatt. 
Pkt.2: Nytt forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt.3: Rådmannens innstilling falt, enstemmig vedtatt. 
Pkt.3: Nytt forslag ble vedtatt med 15 stemmer, 2 stemte mot. 
Pkt.4-7: Rådmannens innstilling vedtatt med 15 stemmer, 2 stemte mot. 
Pkt.8: Rådmannens innstilling falt, enstemmig vedtatt. 
Pkt.8: Nytt forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
1. Torleif Larsen Eiendom AS ved kafe gis alminnelig skjenkebevilling for øl og vin inntil 22 
volumprosent for lokalet i bygget, som beskrevet i søknaden med tegning.  
2. Det gis ikke skjenkebevilling for tilstøtende veranda. 
3. Skjenketidene for skjenking av øl og vin innvilges til mellom kl.15.00 til kl.23.30 mandager til 
søndager. Åpningstidene for kafe fastsettes av eier.  
4. Randi Forfang godkjennes som styrer, med forbehold om at kunnskapsprøve for alkohol bestås.  
5. Torleif Larsen godkjennes som stedfortreder.  
6. Gebyrene fastsettes i henhold til A-lovens § 7-1 og Forskrift 2. juni 2005 nr 538 om omsetting av 
alkoholholdig drikk m.v. Kapittel 6.  
7. Innehavere av skjenkebevilling har et formelt, lovfestet ansvar for at skjenking foregår etter de 
lover og forskrifter som til enhver tid gjelder og at det er utarbeidet internkontrollsystem.  
8. Bevillingen gis til saken er ferdig behandlet i Hovedutvalg for oppvekst og omsorg og 
Kommunestyret. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
1. Torleif Larsen Eiendom AS ved kafe gis alminnelig skjenkebevilling for øl og vin inntil 22 
volumprosent for lokalet i bygget, som beskrevet i søknaden med tegning.  
2. Skjenkebevilling for øl og vin inntil 22 volumprosent gis også på tilstøtende veranda. 
3. Skjenketidene for skjenking av øl og vin innvilges til mellom kl.11.00 til kl.24.00 mandag-lørdag 
og kl.12.00 til kl.24.00 søndager. Åpningstidene fastsettes av eier.  
4. Randi Forfang godkjennes som styrer, med forbehold om at kunnskapsprøve for alkohol bestås.  
5. Torleif Larsen godkjennes som stedfortreder.  
6. Gebyrene fastsettes i henhold til A-lovens § 7-1 og Forskrift 2. juni 2005 nr 538 om omsetting av 
alkoholholdig drikk m.v. Kapittel 6.  
7. Innehavere av skjenkebevilling har et formelt, lovfestet ansvar for at skjenking foregår etter de 
lover og forskrifter som til enhver tid gjelder og at det er utarbeidet internkontrollsystem.  
8. Bevillingene gis for tidsrommet fra dagens dato og til 30.06.2020. 
 
 

PS 29/18 Fossen barnehage – orientering om Fossen barnehage/Riebangardi 
og utvidelse 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Lisa K. Mo AP kom med følgende forslag: 



Kåfjord kommunestyret ber administrasjonen om en sak til kommunestyremøtet i oktober som 
omhandler fremtidig organisering av barnehagetilbudet i Manndalen. Dette på grunn av de 
bygningsmessige forhold ved Knerten/Trollstua-avdelingene, samt manglende måloppnåelse i 
forhold til samisk språk og kultur. Det innhentes ekstern kompetanse på området som bidrar 
med løsningsalternativer. Samtidig ber vi om at tidligere planlagte seminar i forhold til temaet 
gjennomføres. Det nedsettes en arbeidsgruppe som har som hovedoppgave å jobbe frem/sette 
inn tiltak, slik at Riebangardi barnehage får styrking og god ivaretakelse av det samiske språket 
og at den samiske kulturen blir synlig i barnehagen. Videre ber vi om at utvalget vurderer 
muligheten for at Riebangardi blir en samisk barnehage. 
 
Eva T. Skogstad SP kom med følgende forslag fra samarbeidsgruppa SP, Krf og MSNBL: 
Kåfjord kommunestyret ber administrasjonen om en sak til kommunestyrets i oktober som 
omhandler omorganisering av avdelingene ved Fossen barnehage. Vi ber om at det spesielt sees 
på en samlokalisering. Vi ber Rådmannens nedsette en arbeidsgruppe som har som 
hovedoppgave å jobbe frem og sette inn tiltak, slik at Nye Fossen barnehage får styrking og god 
ivaretakelse av det samiske språket og at den samiske kulturen blir synlig i barnehagen. Politiske 
representanter i utvalget skal være leder for HOO, leder for HMDU, samt ordfører. Rådmannen 
peker ut fagpersoner til utvalget. 
 
Votering: 
Hovedutvalg for oppvekst og omsorgs innstilling falt. 
Samarbeidsgruppas forslag falt, det fikk 8 stemmer for, 9 stemmer mot. 
APs forslag ble vedtatt med 9 stemmer for, 8 stemmer mot. 

Vedtak: 
Kåfjord kommunestyret ber administrasjonen om en sak til kommunestyremøtet i oktober som 
omhandler fremtidig organisering av barnehagetilbudet i Manndalen. Dette på grunn av de 
bygningsmessige forhold ved Knerten/Trollstua-avdelingene, samt manglende måloppnåelse i 
forhold til samisk språk og kultur. Det innhentes ekstern kompetanse på området som bidrar 
med løsningsalternativer. Samtidig ber vi om at tidligere planlagte seminar i forhold til temaet 
gjennomføres. Det nedsettes en arbeidsgruppe som har som hovedoppgave å jobbe frem/sette 
inn tiltak, slik at Riebangardi barnehage får styrking og god ivaretakelse av det samiske språket 
og at den samiske kulturen blir synlig i barnehagen. Videre ber vi om at utvalget vurderer 
muligheten for at Riebangardi blir en samisk barnehage. 
 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg oppvekst og omsorg- 12.04.2018  

Behandling: 
Saken ble lagt fram av oppvekstsjefen. 
 
Leder i utvalget foreslo følgende:  
HOO tar saken om Fossen barnehage til orientering. HOO ber om at kommunestyret utpeker et 
utvalg som jobber fram løsningsalternativer om Fossen barnehage.  
Seminaret om Fossen utsettes til utvalget er i gang. 
 
Utvalgsleders forslag ble enstemmig vedtatt. 
 



Vedtak: 
HOO tar saken om Fossen barnehage til orientering. HOO ber om at kommunestyret utpeker et 
utvalg som jobber fram løsningsalternativer om Fossen barnehage.  
Seminaret om Fossen utsettes til utvalget er i gang. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
HOO tar saken om Fossen barnehage til orientering 
 
 
 
 

PS 30/18 Utvidelse av brannsamarbeidet i Nord Troms - felles 
beredskapsleder 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Votering: 
Hovedutvalg for miljø, drift og utvikling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Kommunene Kåfjord, Skjervøy, Nordreisa, Kvænangen skal fra 01.01.19 utvide 
brannvernsamarbeidet i Nord-Troms til også å gjelde brannberedskap. 
Samarbeidet utvides med felles beredskapsleder i 100% stilling. Stillingen inngår i 
beredskapsavdelingen i samarbeidet.   
 
Kommunestyret godkjenner forslag til revidert samarbeidsavtale. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 24.05.2018  

Behandling: 
 
Saka flyttet frem på sakslista (behandlet før sak 25/18), brannsjefen informerer: 
Kort om årsrapport og årsmelding 2017 (RS 14/18 og RS 15/18), informasjon om hjemmesiden 
www.nordtromsbrannvesen.no.  
Fremtidig beredskap i Norge – video. 
Endringer fra 2015; brannsjef, beredskapsledelse og feier inn i interkommunalt samarbeid 
«Nord Troms brannvesen». Bakgrunnen for saka er at samarbeidsavtalen åpner for endringer og 
evaluering etter ett driftsår av enheten, samt endring i dimensjoneringsforskrift. 
Forebygging, beredskap og feiing skal fremdeles inngå i det fremtidige samarbeidet. 
Felles beredskapsleder (100 %) i stedet for delstillinger på beredskap i den enkelte kommune. 

http://www.nordtromsbrannvesen.no/


 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Kommunene Kåfjord, Skjervøy, Nordreisa, Kvænangen skal fra 01.01.19 utvide 
brannvernsamarbeidet i Nord-Troms til også å gjelde brannberedskap. 
Samarbeidet utvides med felles beredskapsleder i 100% stilling. Stillingen inngår i 
beredskapsavdelingen i samarbeidet.   
 
Kommunestyret godkjenner forslag til revidert samarbeidsavtale. 
 
 

Rådmannens innstilling 
Kommunene Kåfjord, Skjervøy, Nordreisa, Kvænangen skal fra 01.01.19 utvide 
brannvernsamarbeidet i Nord-Troms til også å gjelde brannberedskap. 
Samarbeidet utvides med felles beredskapsleder i 100% stilling. Stillingen inngår 
i beredskapsavdelingen i samarbeidet.   
  
Kommunestyret godkjenner forslag til revidert samarbeidsavtale 
 

PS 31/18 Gebyrsatser for helse- og omsorgstjenesten 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Rita Solberg SP søkte om permisjon fra kl.15.45. Permisjon ble enstemmig innvilget, og hun 
fratrådte møtet. 
 
Asgeir F. Langberg H kom med følgende forslag: 
Punkt 2 endres til: 
Trygghetsalarm for brukere med inntekt under 3G (280.903,-), leie 0,- pr. Måned. 
Trygghetsalarm for brukere med inntekt over 3G (280.903), leie 326,- pr. Måned 
Virkning fra budsjettåret 2019. 
 
Votering: 
Pkt.1: Hovedutvalg for oppvekst og omsorg innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Pkt.2: Hovedutvalg for oppvekst og omsorg sin innstilling mot Høyres forslag, Hovedutvalgets 
innstilling falt, Høyre sitt forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt.3-4: Hovedutvalg for oppvekst og omsorg innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Gebyrsatser for helse- og omsorgstjenester 2018.  
Beregnet etter Grunnbeløpet i folketrygden fastsatt 1.5.2017= 93634,- 
Satsene vil følge de til enhver tid gjeldende statlige maksimalsatser og grunnbeløpet i 
folketrygden.  
 

1. Satsene for egenbetaling i hjemmetjenesten fastsettes slik fra 1. juli 2018:  



Tjenestene er beregnet ut fra selvkost på personell på kr. 400,- per time.  
 

G-grense Nedre inntektsgrense  
(kr) 

Øvre inntektsgrense  
(kr) 

Maksimal egenandel pr. 
mnd. (kr) 

1-2 G 0 187268 205 
2-3 G 187269 280902 1 200 
3-4 G 280903 374536 2 000 
4-5 G 374537 468170 3 200 
Over 5 G 468171 ---- 4 000 

 
Mottakerne av praktisk bistand betaler per time, men maksimumsbeløpet per måned 
reguleres etter inntektsgruppa de er i. 

 
2. Trygghetsalarm for brukere med inntekt under 3G (280.903,-), leie 0,- pr. måned. 

Trygghetsalarm for brukere med inntekt over 3G (280.903), leie 326,- pr. måned 
Virkning fra budsjettåret 2019. 

  
3. Vederlagsbetaling for korttidsopphold på sykehjemmet fra 1.1.2018.  

a. Korttidsopphold pr. døgn kr. 160,-  
b. Dag/nattopphold i institusjon pr. døgn kr. 80,-  

 
4. Pris pr. middag som bringes ut fra helsesenteret fastsettes til kr. 113,- fra 1. januar 2018. 

½ porsjon fastsettes til kr 66,-. 
 
Punkt 16 i k-sak 75/2017 «Budsjett 2018 – Økonomiplan 2019-2021» bortfaller. 
 
 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg oppvekst og omsorg- 24.05.2018  

Behandling: 
Saken ble gjennomgått og drøftet. 
 
Endringsforslag fra Kåfjord Høyre med en stemme imot: punkt 1, 3 og 4 under Gebyrsatser for 
Helse og omsorgstjenester 2018 beholdes, men pkt. 2 endres til: Trygghetsalarm, leie settes til 
kr. 0 pr. mnd. 
 
Rådmannens innstilling vedtas med 4 mot 1 stemme.  
 

Vedtak: 
Gebyrsatser for helse- og omsorgstjenester 2018.  
Beregnet etter Grunnbeløpet i folketrygden fastsatt 1.5.2017= 93634,- 
Satsene vil følge de til enhver tid gjeldende statlige maksimalsatser og grunnbeløpet i 
folketrygden.  
 

1. Satsene for egenbetaling i hjemmetjenesten fastsettes slik fra 1. juli 2018:  
Tjenestene er beregnet ut fra selvkost på personell på kr. 400,- per time.  

 



G-grense Nedre inntektsgrense  
(kr) 

Øvre inntektsgrense  
(kr) 

Maksimal egenandel pr. 
mnd. (kr) 

1-2 G 0 187268 205 
2-3 G 187269 280902 1 200 
3-4 G 280903 374536 2 000 
4-5 G 374537 468170 3 200 
Over 5 G 468171 ---- 4 000 

 
Mottakerne av praktisk bistand betaler per time, men maksimumsbeløpet per måned 
reguleres etter inntektsgruppa de er i. 

 
2. Trygghetsalarm, leie 326,- pr. måned.  

  
3. Vederlagsbetaling for korttidsopphold på sykehjemmet fra 1.1.2018.  

c. Korttidsopphold pr. døgn kr. 160,-  
d. Dag/nattopphold i institusjon pr. døgn kr. 80,-  

 
4. Pris pr. middag som bringes ut fra helsesenteret fastsettes til kr. 113,- fra 1. januar 2018. 

½ porsjon fastsettes til kr 66,-. 
 
Punkt 16 i k-sak 75/2017 «Budsjett 2018 – Økonomiplan 2019-2021» bortfaller. 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Gebyrsatser for helse- og omsorgstjenester 2018.  
Beregnet etter Grunnbeløpet i folketrygden fastsatt 1.5.2017= 93634,- 
Satsene vil følge de til enhver tid gjeldende statlige maksimalsatser og grunnbeløpet i 
folketrygden.  
 

1. Satsene for egenbetaling i hjemmetjenesten fastsettes slik fra 1. juli 2018:  
Tjenestene er beregnet ut fra selvkost på personell på kr. 400,- per time.  

 
G-grense Nedre inntektsgrense  

(kr) 
Øvre inntektsgrense  
(kr) 

Maksimal egenandel pr. 
mnd. (kr) 

1-2 G 0 187268 205 
2-3 G 187269 280902 1 200 
3-4 G 280903 374536 2 000 
4-5 G 374537 468170 3 200 
Over 5 G 468171 ---- 4 000 

 
Mottakerne av praktisk bistand betaler per time, men maksimumsbeløpet per måned 
reguleres etter inntektsgruppa de er i. 

 
2. Trygghetsalarm, leie 326,- pr. måned.  

  
3. Vederlagsbetaling for korttidsopphold på sykehjemmet fra 1.1.2018.  

e. Korttidsopphold pr. døgn kr. 160,-  
f. Dag/nattopphold i institusjon pr. døgn kr. 80,-  

 



4. Pris pr. middag som bringes ut fra helsesenteret fastsettes til kr. 113,- fra 1. januar 2018. 
½ porsjon fastsettes til kr 66,-. 

 
Punkt 16 i k-sak 75/2017 «Budsjett 2018 – Økonomiplan 2019-2021» bortfaller. 
 

PS 32/18 Forskrift om vann- og avløpsgebyrer for Gàivuona suohkan Kåfjord 
kommune Kaivuonon komuuni (K-sak 23/17) - korrigert 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Bernt E. I. Lyngstad AP kom med følgende forslag: 
Foreslår en endring til § 3-8: 

 Bygninger som eies av lag og foreninger, kan betale gebyr etter stipulert forbruk i 
henhold til § 3-7. 

 
Fungerende ordfører Ludvig Rognli kom med følgende utsettelsesforslag fra samarbeidsgruppa 
SP, Krf og MSNBL: 
Vi foreslår å utsette sak 32/2018, med begrunnelse i at vi ønsker en bredere utredning av 
konsekvenser av å pålegge vannmålere til private aktører/næringsdrivende. Saken behandles i 
HMDU. 

 
Tor Mikalsen MDG kom med følgende utsettelsesforslag: 
Saken sendes tilbake til behandling i HMDU. Administrasjonen bes om å legge fram satsene for 
vanngebyrer i jordbruket i Nordreisa, Storfjord, Lyngen og Balsfjord.   
 
Votering utsettelsesforslag: 
Forslaget fra samarbeidsgruppa mot MDG forslag, Samarbeidsgruppas forslag falt det fikk 7 
stemmer, MDGs forslag fikk 9 stemmer og ble vedtatt. 

Vedtak: 
Saken sendes tilbake til behandling i HMDU. Administrasjonen bes om å legge fram satsene for 
vanngebyrer i jordbruket i Nordreisa, Storfjord, Lyngen og Balsfjord.   
 
 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 24.05.2018  

Behandling: 
§ 3-8 Betaling etter målt forbruk (korrigert etter vedtak) har vært drøftet flere ganger, om 
kommunen skal pålegge næringsdrivende å montere vannmålere 
Forslag fra leder, gjeldende for gårdsbruk: Gårdsbruk kan fremdeles beregnes etter areal 
(fjøskasse og melkerom), om ønskelig. 
Lag og foreninger defineres ikke som næring. 
Rådmannens innstilling punkt 1 falt og mindre endring i punkt 2. 
 
Hovedutvalget kom med følgende forslag til nytt punkt 1 og mindre endring i punkt 2: 

1. Hovedutvalget presiserer at definisjon av «høyt forbruk» (nevnt i § 3-8), følger Norsk Vann 
sine definisjoner. 



2. (Hovedutvalget går inn for en) mindre endring i § 2-2, siste avsnitt; gebyr for re-tilkobling 
av vann etter plombering. Denne endres til 1/3 av tilknytningsavgift gitt i årlig 
budsjettvedtak i Kåfjord kommunestyre.  
 
Enstemmig vedtatt. 

  
 
 

Vedtak: 
 

1. Hovedutvalget presiserer at definisjon av «høyt forbruk» (nevnt i § 3-8), følger Norsk Vann 
sine definisjoner. 

2. Hovedutvalget går inn for en mindre endring i § 2-2, siste avsnitt; gebyr for re-tilkobling av 
vann etter plombering. Denne endres til 1/3 av tilknytningsavgift gitt i årlig budsjettvedtak i 
Kåfjord kommunestyre.  

 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
  
1. Rådmannen tilrår ikke ny presisering av lokal forskrift om vann og avløpsgebyrer for Gàivuona 

suohkan Kåfjord kommune Kaivuonon komuuni, da gjeldende forskrift ble vedtatt i 2017 etter 
omfattende administrativ og politisk behandling.  

2. Mindre endring i § 2-2, siste avsnitt; gebyr for re-tilkobling av vann etter plombering. Denne 
endres til 1/3 av tilknytningsavgift gitt i årlig budsjettvedtak i Kåfjord kommunestyre.  

 
 
 
 

PS 33/18 Høringssvar: Strategiplan for samisk kirkeliv 2018-2029 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Aud Marthinsen Frp kom med følgende endringsforslag:  

1. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i pkt. 4.1 Samisk språk og innhold i kirke og 
gudstjenesteliv, menighetsrådenes ansvar, endres til: Menighetene i de tre nordligste 
bispedømmene bør ivareta samisk språk, kultur og tradisjoner i sitt gudstjenesteliv. 
Dette innarbeides i Lokal grunnordning.   

2. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i skjema for forventet bruk og evt. forpliktelser til 
bruk av samisk språk i menigheten, 3. avsnitt, endres til: Det nedfelles i lokal 
grunnordning at det bør være samiske gudstjenester i menigheten.  

 
Einar Eriksen Krf kom med følgende endringsforslag: 

1. Kåfjord kommunes utsagn i pkt. 4.1. Samisk språk og innhold i kirke og gudstjenesteliv, 
menighetsrådenes ansvar.  



Menighetsrådene i de tre nordligste bispedømmene skal vurdere hvordan menighetene 
skal ivareta samisk språk i sitt gudstjenesteliv. Dette innarbeides i Lokal grunnordning.  

2. Skjema for forventet bruk og eventuell forpliktelser til bruk av samisk språk i 
menigheten 3. avsnitt. 
Det nedfelles i Lokal grunnordning at det skal være samiske gudstjenester i menighetene 
i de for samiske språks forvaltningsområder.  

 
Votering: 
Frps forslag falt da det fikk 3 stemmer, 13 stemte imot. 
Krfs forslag mot Samepolitisk utvalgs innstilling, Krfs forslag falt da det fikk 5 stemmer, 
Samepolitisk forslag ble vedtatt med 11 stemmer. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i pkt. 4.1 Samisk språk og innhold i kirke og 

gudstjenesteliv, menighetsrådenes ansvar, endres til: Menighetene i de tre nordligste 
bispedømmene skal ivareta samisk språk, kultur og tradisjoner i sitt gudstjenesteliv. 
Dette innarbeides i Lokal grunnordning.   

2. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i skjema for forventet bruk og evt. forpliktelser til 
bruk av samisk språk i menigheten, 3. avsnitt, endres til: Det nedfelles i lokal 
grunnordning at det skal være samiske gudstjenester i menigheten. 

 
 
 

Saksprotokoll i Samepolitisk utvalg- 14.06.2018  

Behandling: 
Eldbjørg Nilsen KrF kom med følgende endringsforslag på Rådmannens innstilling: 

1. Kåfjord kommunes utsagn i pkt. 4.1. Samisk språk og innhold i kirke og gudstjenesteliv, 
menighetsrådenes ansvar.  
Menighetsrådene i de tre nordligste bispedømmene skal vurdere hvordan menighetene 
skal ivareta samisk språk i sitt gudstjenesteliv. Dette innarbeides i Lokal grunnordning.  

2. Skjema for forventet bruk og eventuell forpliktelser til bruk av samisk språk i 
menigheten 3. avsnitt. 
Det nedfelles i Lokal grunnordning at det skal være samiske gudstjenester i menighetene 
i de for samiske språks forvaltningsområder.  

 
Aud Marthinsen FrP kom med følgende endringsforslag på Rådmannens innstilling:  

1. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i pkt. 4.1 Samisk språk og innhold i kirke og 
gudstjenesteliv, menighetsrådenes ansvar, endres til: Menighetene i de tre nordligste 
bispedømmene bør ivareta samisk språk, kultur og tradisjoner i sitt gudstjenesteliv. 
Dette innarbeides i Lokal grunnordning.   

2. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i skjema for forventet bruk og evt. forpliktelser til 
bruk av samisk språk i menigheten, 3. avsnitt, endres til: Det nedfelles i lokal 
grunnordning at det bør være samiske gudstjenester i menigheten.  

 
Votering:  
Endringsforslaget til Eldbjørg Nilsen falt mot 4 stemmer. 
Endringsforslaget til Aud Marthinsen falt mot 4 stemmer 
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 2 stemmer. 
 



Vedtak: 
1. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i pkt. 4.1 Samisk språk og innhold i kirke og 

gudstjenesteliv, menighetsrådenes ansvar, endres til: Menighetene i de tre nordligste 
bispedømmene skal ivareta samisk språk, kultur og tradisjoner i sitt gudstjenesteliv. 
Dette innarbeides i Lokal grunnordning.   

2. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i skjema for forventet bruk og evt. forpliktelser til 
bruk av samisk språk i menigheten, 3. avsnitt, endres til: Det nedfelles i lokal 
grunnordning at det skal være samiske gudstjenester i menigheten. 

 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
1. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i pkt. 4.1 Samisk språk og innhold i kirke og 

gudstjenesteliv, menighetsrådenes ansvar, endres til: Menighetene i de tre nordligste 
bispedømmene skal ivareta samisk språk, kultur og tradisjoner i sitt gudstjenesteliv. 
Dette innarbeides i Lokal grunnordning.   

2. Kåfjord kommune tilrår at ordlyden i skjema for forventet bruk og evt. forpliktelser til 
bruk av samisk språk i menigheten, 3. avsnitt, endres til: Det nedfelles i lokal 
grunnordning at det skal være samiske gudstjenester i menigheten.  
 

 
 
 

PS 34/18 Egengodkjenning Risiko- og sårbarhetsanalyse Gámanjunni 3 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Hanne Gundersen søkte om permisjon fra kl.16.50. Søknaden ble enstemmig innvilget, og hun 
fratrådte møtet. 
Bjørn I. Mo ba kommunestyret vurdere hans habilitet, og fratrådte møtet. 
Ludvig Rognli ba kommunestyret vurdere hans habilitet, og fratrådte møtet. 
Lisa K. Mo ba kommunestyret vurdere hennes habilitet, og fratrådte møtet. 
 
Tor Mikalsen MDG kom med følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes, det sjekkes opp i forhold til habilitet. 
 

Vedtak: 
Saken utsettes, det sjekkes opp i forhold til habilitet. 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
1. Kåfjord kommunestyre egengodkjenner risiko- og sårbarhetsanalyse for Gámanjunni 3 

med oppfølging av tiltak, slik analysen foreligger. 



 
 
 
 

PS 35/18 Regionalt samarbeid i Nord-Troms Regionråd 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Fungerende ordfører Ludvig Rognli og Magne Monsen Krf redegjorde for saken. 
 
Votering: 
Kåfjord kommunestyre gir full tilslutning til samarbeidet. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Kåfjord kommunestyre gir full tilslutning til samarbeidet. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Legges fram uten innstilling. 
 
 
 

PS 36/18 Årsmelding 2017 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Økonomileder Håkon Jørgensen redegjorde for saken. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Årsmelding 2017 tas til orientering 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
 
Årsmelding 2017 tas til orientering 
 



 
 

PS 37/18 Kåfjord kommunes årsregnskap 2017 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Bernt E. I. Lyngstad søkte permisjon fra kl.17.19. Søknaden ble enstemmig innvilget, og han 
fratrådte møtet. 
 
Økonomileder Håkon Jørgensen redegjorde for saken. 
Kontrollutvalgets leder Hermund Dalvik oppfordret kommunestyret til budsjettregulering. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig  

resultat på kr. 0,-.   
 
2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig merforbruk 

på kr. 253 198,79. Underskuddet forsøkes dekket inn ved avslutning av årsregnskapet for 2018. 
 

3. Underskudd på ansvar 615 Avløp - på henholdsvis kr.141424,32 fra 2015, og kr.150 037,14 fra  
    2017 - dekkes inn ved at det legges inn i avgiftsgrunnlaget for 2019. 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap- 18.06.2018  

Behandling: 
Rådmann Einar Pedersen og økonomileder Håkon Jørgensen redegjorde for saken. 
Bjørn Inge Mo og Lisa K. Mo tiltrådte møtet kl.09.33. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig  

resultat på kr. 0,-.   
 
2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig merforbruk 

på kr. 253 198,79. Underskuddet forsøkes dekket inn ved avslutning av årsregnskapet for 2018. 
 

3. Underskudd på ansvar 615 Avløp - på henholdsvis kr.141424,32 fra 2015, og kr.150 037,14 fra  
    2017 - dekkes inn ved at det legges inn i avgiftsgrunnlaget for 2019. 
 
 
 
 



Rådmannens innstilling 
1. Kåfjord kommunens driftsregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig  

resultat på kr. 0,-.   
 
2. Kåfjord kommunes kapitalregnskap for 2017 godkjennes med et regnskapsmessig merforbruk 

på kr. 253 198,79. Underskuddet forsøkes dekket inn ved avslutning av årsregnskapet for 2018. 
 

3. Underskudd på ansvar 615 Avløp - på henholdsvis kr.141424,32 fra 2015, og kr.150 037,14 fra  
    2017 - dekkes inn ved at det legges inn i avgiftsgrunnlaget for 2019. 
 
 
 
 

PS 38/18 Gjennomgang av tjenester til personer med utviklingshemming - 
Kafjord kommune 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Møtet ble lukket etter Forvaltningsloven § 13.1. 
 
Bjørn I. Mo AP kom med følgende forslag: 
Kåfjord kommunestyre støtter tiltakene som er igangsatt og som planlegges gjennomført og ser 
frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
Det rapporteres til kommunestyret på neste møtet. 
 
Votering: 
APs forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Kåfjord kommunestyre støtter tiltakene som er igangsatt og som planlegges gjennomført og ser 
frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
Det rapporteres til kommunestyret på neste møtet. 
 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg oppvekst og omsorg- 24.05.2018  

Behandling: 
Saken ble gjennomgått og drøftet.  
HOO bifaller vedtak i Kommunalt råd for funksjonshemmede, og støtter tiltakene som er igangsatt 
og som planlegges gjennomført og ser frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
 

Vedtak: 
HOO bifaller vedtak i Kommunalt råd for funksjonshemmede, og støtter tiltakene som er igangsatt 
og som planlegges gjennomført og ser frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
 



 
 
 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for funksjonshemmede- 23.05.2018  

Behandling: 
Saken ble gjennomgått og drøftet. 
Kommunalt råd for funksjonshemmede støtter tiltakene som er igangsatt og som planlegges 
gjennomført og ser frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
 
Enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Kommunalt råd for funksjonshemmede støtter tiltakene som er igangsatt og som planlegges 
gjennomført og ser frem til en positiv utvikling av tjenesteområdet. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 

PS 39/18 Økonomirapport pr. mai 2018. 

Saksprotokoll i Kåfjord kommunestyre- 18.06.2018  

Behandling: 
Rådmann Einar Pedersen og økonomileder Håkon Jørgensen redegjorde for saken. 
 
Einar Eriksen Krf kom med følgende forslag til pkt.2: 
Rådmannens legger fram konkrete tiltak for å komme i balanse til neste kommunestyremøte. 
Tiltakene legges fram for den enkelte etat/spesifisert innen de forskjellige etater/avdelinger. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Krfs forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
1. Kåfjord kommunes økonomirapport pr 31.05.2018 tas til orientering. 
2. Rådmannens legger fram konkrete tiltak for å komme i balanse til neste 

kommunestyremøte. Tiltakene legges fram for den enkelte etat/spesifisert innen de 
forskjellige etater/avdelinger. 

 
 
 



 
 

Rådmannens innstilling 
Kåfjord kommunes økonomirapport pr 31.05.2018 tas til orientering. 
 
 
 


